
Registration Guide 注册指南
Welcome to The International Symposium on Plasma & Fine Bubbles (ISPFB2022). We hope this registration guide can help you complete your registration successfully.

欢迎参加2022年微纳气泡-等离子体国际会议（ISPFB2022）。我们希望本注册指南可以帮助您成功完成注册。

The following steps are required to complete the registration.

完成注册需要进行以下步骤。

Figure 1. Homepage of the conference website in browser.

1. Click on the link https://ispfb2022.scimeeting.cn/en/web/index/ or scan the QR code below via your phone to enter the 

conference website. 

点击链接或通过手机扫描下面的二维码进入会议网站。

The QR code of the 

conference website.

Homepage 

of the 

conference 

website on 

mobile. 

https://ispfb2022.scimeeting.cn/en/web/index/


2. Click on “Registration” of the homepage, then click on “New user registration” to enter the registration page.

点击主页上的“Registration”跳转登录界面，然后点击页面中的“New user registration”，即可进入注册页面。

https://ispfb2022.scimeeting.cn/en/user/login/

Figure 2. Enter the registration page in browser (Left) or on mobile (Right).

https://ispfb2022.scimeeting.cn/en/user/login/


3. Enter the registration information, then click on “Submit” to continue.

输入注册信息后，点击“Submit”以继续。

Figure 3. Enter the registration information.



4. Then you will enter your personal center. Click on  “Individual registration” (as shown in red box in Figure 4.). Then click 

on your registration type, then click on “Submit Immediately”

然后您将进入个人中心。点击“Individual registration”，点击您的注册类型，然后点击“Submit Immediately”提交。

Figure 4. Personal center

Please note that:

Student members will

need to upload student

ID to prove your identity.

请注意:

学生会员需要上传您的
学生证以证明学生身份。



Registration fee depends on your selection of registration type, as shown in the chart below.

注册费取决于您所选择的注册类别，如下方表格所示。



For participants in China:

对于中国境内的参会人员：

4.1 Please fill in the information for invoice heading (as shown in Figure 4.1) and the email address you receive the invoice. 

请填写发票抬头相关信息（如图4.1）以及您用来接收发票的电子邮箱地址。

Figure 4.1. information for invoice heading 



4.2 Please select your method of payment by clicking on “微信”, “支付宝” or “新版首信易”, then click on “确认

付款” to continue, as shown in Figure 4.2.

请通过点击“微信”、“支付宝”或“新版首信易”来选择付款方式，并点击“确认付款”以继续，如图4.2所示。

Figure 4.2. Please select your method of payment.



4.3 Please complete the payment according to the payment method you selected, as shown in Figure 4.3.

请根据您所选择的付款方式完成支付，如图4.3所示。

Figure 4.3. Please select your method of payment then click on “submit”.



5. You can also find your order in “My Orders” and complete the payment later by clicking on “Pay”, as shown in Figure 5.

您也可以在“My Orders”中找到您的订单并稍后完成付款，如图5所示。

Figure 5. You can find your order in “My Orders” and complete the payment later.



For oversea participants (outside of China):

对于中国境外的参会人员：

4.1 Invoice is only applicable to Chinese delegates. For Oversea Participants please select “No” (as shown in Figure 4.1 below).

The RECEIPT can be downloaded from “Personal Center – My Orders” after your payment completed.

发票仅适用于中国参会者。海外参会者请选择“No”。收据可以在付款完成后通过“个人中心-我的订单”下载。

Figure 4.1. Invoice is only applicable to Chinese delegates. For Oversea Participants please select “No”.



4.2 Please select your method of payment by clicking on “PayEase”, then click on “Confirm” to continue, as shown 

in Figure 4.2.

请通过点击“PayEase”来选择付款方式，并点击“Confirm”以继续填写支付信息，如图4.2所示。

Figure 4.2. Please select your method of payment.



4.3 Please complete the payment according to the instructions on the page, upload your payment voucher, then click 

on “Confirm” to continue, as shown in Figure 4.2.

请根据页面上的指示完成付款，上传您的支付凭证，并点击“Confirm”以继续，如图4.2所示。

Figure 4.3 Please complete the payment according to the instructions on the page.



5. You can also find your order in “My Orders” and complete the payment later by clicking on “Pay”, as shown in Figure 5.

您也可以在“My Orders”中找到您的订单并稍后完成付款，如图5所示。

Figure 5. You can find your order in “My Orders” and complete the payment later.



6. You can edit your personal information by clicking on “Personal Information”, as shown in Figure 6.

您还可以通过点击“Personal Information”编辑您的个人信息，如图6所示。

Figure 6.



Congratulation!

You have successfully registered the The International Symposium on Plasma & Fine 

Bubbles (ISPFB2022). 

You will receive a successful-registration reminder email and message later.

恭喜！

您已经成功注册了2022年微纳气泡-等离子体国际会议。

稍后您将收到注册成功的提醒电子邮件和短信。



After you registration, you can submit your abstract.  注册后，您可以提交摘要。

1. Click on “Abstract submission”.点击“Abstract submission”。

Please read the submission notice carefully, then click on “Start Submission” to submit your abstract.

请在仔细阅读摘要提交说明后，点击“Start Submission”以提交您的摘要。

Figure 7. Abstracts submission page.

Abstract Submission Guide 摘要提交指南



2. In the next step,  the Authors’ information, Please carefully fill in the information as shown.The content 

with a red asterisk must be filled in.

下一步是作者的信息，请认真填写相应内容。带红色星号的内容必须填写。
All abstracts should be submitted and presented in clear English with accurate grammar and spelling of a 

quality suitable for publication.
所有摘要均应以清晰的英语提交，并以准确的语法和正确的拼写进行呈现。

姓

名

国家/地区

机构

部门

地址

邮政编码

电子邮箱

手机

出生日期

Figure 8. Abstract submission page.



3. Click “fill in the information of  the other authors” to fill in the information of presenting authors.

点击“fill in the information of  the other authors”以完成汇报作者的信息。

汇报作者

姓

名

电子邮箱

手机号码

机构

Figure 9. Abstract submission page.



4.Click “fill in the information of  the other authors” to fill in the information of all authors.(Note that the 

author information that has been filled in before has been automatically filled in)

点击“fill in the information of  the other authors”以完成所有作者的信息。（注意前面已经填写过的作

者信息此处已自动填写）

Figure 10. fill in the information of all authors.

Add other authors here

此处添加其他作者

Choose whether to be the corresponding author (if yes，you need to fill

in the email address below)

选择是否为通讯作者（如果是，需要在下方填写电子邮箱）



5.Click “fill in the information of manuscript” to fill in the information of abstract and upload your abstract

点击“fill in the information of manuscript”以完成摘要的信息并且上传你的摘要。

Figure 11. Abstract information.

汇报形式

主题

文章名称

摘要内容

关键词

上传文件

口头报告 墙报展示 邀请报告 大会报告



6.Click “Preview manuscript” to  confirm your abstract content. If  there are no problems, please click 

“Submission completed”

点击“Preview manuscript”以确认你的摘要内容。如果没有问题，请点击提交完成。

Figure 12.



Congratulation!

You have successfully Contributed to The International Symposium on Plasma & Fine 

Bubbles (ISPFB2022). 

You will receive a successful Contribution reminder email and message later.

恭喜！

您已经成功投稿摘要到微纳气泡-等离子体国际会议（ISPFB2022）。

稍后您将收到成功投稿摘要的提醒电子邮件和短信。


